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Slovo starostky 
 
Vážení spoluobčané. 
     
      Uplynulé čtvrtletí bylo bohaté na události a akce.  
      Těsně před vánočními svátky jsme, jako každý rok, pořádali adventní koncert 
v místním kostele. Akce se, jako tradičně, velice vydařila, zúčastnilo se ji hodně 
návštěvníků a měla velký úspěch. Bylo vybráno celkem 20.541,- Kč. Děkuji všem, 
kteří na koncertě vystoupili za skvěle odvedený výkon a přeji hodně elánu do další 
práce, protože věřím, že tento koncert nebyl poslední a v předvánočním čase se opět 
v našem kostele sejdeme.  
     Dne 10. ledna se v obci konala tříkrálová sbírka. Bylo celkem vybráno 21 835,- 
Kč. Je to  doposud nejvíc vybraných peněz  v historii konání sbírky. Děkuji Vám 
všem za štědrost a dětem i dospělým  za to,  že opět vyšli s pokladničkami po obci a 
vybrali peníze na tolik dobrou a užitečnou věc, jako je pomoc potřebným v nouzi. 
 

 
 

       Velmi úspěšnou akcí byl i hasičský ples, který se konal 16.ledna. Návštěvnost 
byla veliká a pořadatelé spokojeni.  
      Hned v neděli 18. ledna následoval miniturnaj  „O sádeckou hokejku“. Na 
našem „zimním stadionu“ se ráno sešlo šest hokejových mužstev, včetně nejmladší 
generace.  Následovalo velmi příjemné sportovně laděné dopoledne.  Teplé nápoje a 
klobásy z občerstvení i  sluníčko, které se slitovalo nad mrznoucími fanoušky a 
ukázalo svou vlídnou  tvář, to vše přispělo k tomu, že byli všichni, jak hráči, tak 
diváci, velice spokojeni.   Akce byla organizátory velmi dobře připravena a velice 
jim za tento nápad děkuji.  
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     V únoru jsme pořádali 5. ples obce Sádek. Ples byl mimořádně úspěšný, velice 
dobře připravený zastupitelstvem obce a jejich rodinnými příslušníky. Všem, kteří 
se na přípravě plesu podíleli děkuji, protože výsledek stál za to. Vydělali jsme 
23.325,-. Kč. Krásné a dobře hodnocené návštěvníky, bylo vystoupení amatérské 
taneční skupiny R.a.j.t.s z Poličky, která nám předvedla své umění v rytmu country.  
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     V neděli, po plese, následovala další akce a  to dětský karneval. Byla to taková 
akce na poslední chvíli a asi i proto byla opravdu nádherná.  Dva největší sponzoři, 
pan Bohumil Jukl a Pohostinství u Netuků, se postarali o to, aby děti dostaly co 
nejvíce dárečků, měly dobré jídlo a pití a příjemně laděnou hudbu k tanci. Oběma 
firmám moc děkuji za pomoc při organizaci a hlavně za skvělý nápad, který se 
zrodil při předchozí společné akci, při sádeckém mini turnaji. Velice děkuji také 
naši mládeži, převážně členům sportovního klubu a jejich přítelkyním a 
kamarádkám. Nápad, také se  převléknout  za masky, byl opravdu skvělý, ale nejen 
to. Nazdobený sál, soutěže pro děti, celková organizace zábavy, konferenciér, vše 
bylo skvělé. Jsem vám opravdu vděčná za váš přístup  ke každé mé prosbě o 
spolupráci. Ještě jednou vám všem moc děkuji.       
      
                                                                                                                    starostka 
obce  
 

 
 

Poděkování. 
    Děkuji  Fotbalovému sdružení Sádek za vzornou reprezentaci obce Sádek.   
Blahopřeji k úspěšně zakončené sezoně 2008/2009  v národním poháru 
východočeského regionu a k postupu do celostátní ligy sálové kopané – futsal 
2009/2010.  
    Přeji Vám hodně nadšení, elánu, štěstí ve hře,  úspěchů v dalších utkáních a také 
štědré sponzory, kteří vás podpoří ve vašem snažení. 
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                                                                                                                  starostka 
obce 
    Děkuji také Sportovnímu klubu Sádek za reprezentaci obce a účast v Městské 
hokejové lize v Poličce. Hokej se  letošní  zimu stal nejnavštěvovanější akcí pro 
celou vesnici. Děkuji za nadšení, elán a příjemné zážitky, které jste nám  fanouškům 
umožnili.  
   Do příští hokejové sezony vám přeji  hodně elánu, sportovních úspěchů a  ještě 
více  štěstí než v letošním roce.   
                                                                                                                  starostka 
obce 

 
 

Poplatek za svoz odpadů na rok 2009 byl stanoven ve 
výši 500,- Kč na osobu, nebo rekreační objekt. 

Dle vyhlášky č.2/2008 je splatnost poplatku stanovena do 30.4.2009 
 
Od poplatku se osvobozují: 
    a) osoby, které se po dobu celého kalendářního roku nepřetržitě zdržují 
v zahraničí 
    b) třetí a  každé další dítě v rodině, které v příslušném kalendářním roce dovrší   
        nejvýše 18tilet. 
    c) osoby, kterým byl zrušen trvalý pobyt na návrh 
    d) osoby zdržující se v nápravném zařízení a ústavech 
 
 
Svoz papíru. 
      
 Od letošního roku se ve sběrnách za likvidaci papíru musí platit poplatek. Z tohoto 
důvodu obec ruší pravidelné sběry papíru. Prozatím jsou kontejnery na papír   na 
dvou místech v obci a postupně jich zajistíme více. Jeden kontejner je umístěn na 
dolním Sádku u Vavříčkových a další je u hřiště. Věřím, že budou co nejvíce 
využity. 
 
 
Upozornění majitelům lesů. 
 
      Pokud těžíte v lese dřevo, je třeba při vytahování klád z lesa na louky apod.  
požádat o souhlas nájemce pozemku. To je v naší obci  převážně  Zemědělské 
družstvo Telecí.  Je třeba se  domluvit, kam můžete dřevo přechodně uložit a po té 
pozemek uvést do původního stavu.  
     V letošním roce při jarním tání opět došlo k tomu, že voda z meliorací,  která 
kdysi  původně tekla rýhou okolo pole a na louky, opět nabrala jiný směr díky tomu, 
že původní rýha je zničena. Po několik let přechodného ukládání dřeva se nikdo 
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více  o osud rýhy  nezajímal. Následkem toho vznikají škody na obecní cestě okolo 
č.p. 126. Voda teče jako potok až na silnici, tvoří se tam jezero, je třeba volat 
silničáře, uklízet nánosy kamení a bláta, následují problémy s majiteli okolních 
nemovitostí, havárie, starosti atd..  
     Po dohodě ze Zemědělským družstvem Telecí bude původní rýha obnovena. Pod 
lesem bude vybudován propustek pro přístup na louku, ale naše snažení bude 
naprosto zbytečné, když tam opět bude nevhodným způsobem skladováno dřevo. Je 
mi naprosto jasné, že tyto problémy většinu majitelů lesů nezajímají, protože se jich 
bezprostředně nedotýkají. Přesto apeluji na zdravý rozum vás všech a prosím o 
pochopení této nezávidění hodné situace. 
                                                                                                    starostka obce 
      
Upozornění  
EVIDENCE SAMOSTATNĚ HOSPODAŘÍCÍCH ROLNÍKŮ 

 
Stávající osvědčení vydaná samostatně hospodařícím rolníkům (SHR) podle 
zákona č. 105/1990 Sb., o soukromém podnikání občanů, v platném znění, platí 
pouze do 30.04.2009. 
 
Pokud fyzická či právnická osoba hodlá podnikat v zemědělství, je povinna se 
zaevidovat podle místa trvalého pobytu zemědělského podnikatele, jde-li o fyzickou 
osobu, nebo sídla zemědělského podnikatele, jde-li o právnickou osobu. Evidenci 
zemědělských podnikatelů s trvalým pobytem a sídlem v Poličce a správním 
obvodu města Poličky vedeme na odboru obecní živnostenský úřad Městského 
úřadu Polička, pracoviště Nádražní 304, telefon 461723860, 861. 
 
 
Společenská kronika 
 
 
Výročí 

Uplynulé čtvrtletí oslavili  své životní jubileum  tito občané: 
 

 70 let  -  Jan Jílek , Sádek č.p. 107 
                80 let -  Milada Pospíšilová, Sádek č.p. 52 

               Marie Kudová , Sádek č.p. 41 
               Anna Letá, Sádek č.p. 106 
 90 let -  Antonín Petrásek , Sádek č.p. 9  

Oslavencům   blahopřejeme a do dalšího života přejeme mnoho zdraví, štěstí a 
spokojenosti. 
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Tříkrálová sbírka 
Tříkrálový zázrak 
 
      Čtyři roky jsem v těsné blízkosti zrodu Tříkrálové sbírky. Ačkoliv je scénář 
mých vnitřních pochodů každoročně stejný (vystřídají se v něm odhodlání, nadšení, 
akce, rozčarování, panika, konsolidace, další akce, únava, akce, akce, akce...). 
Nakonec po ní vždycky zůstane klid a oči plné údivu.  Proč? 
      Tříkrálová sbírka totiž není pouze sbírkou peněžní, jak se jeví navenek. Je i 
sbírkou lidských charakterů, jež ve mně opakovaně vzbuzují údiv.  
      Údiv ve mně vyvolávají děti, které každoročně do koledy jdou, zmrzají, zpívají 
do kolečka a až do ochraptění tříkrálovou  koledu a pak po návratu na Charitě vesele 
řádí, jako by nepodstoupily žádnou námahu.  Udivují mě dospělí, kteří po 
pracovním týdnu vymění sobotní odpočinek za obcházení domů s partou dětí a 
pokladničkou na krku. Udivují mě paní „zásobovačky“, které samy hlídají, aby se 
koledníci na Charitu vrátily k plnému stolu. Udivuje mě ochota a preciznost trojice 
králů na koních, udivují mě studenti gymnázia, jak překonávají přirozený ostych 
mládí a odhodlaně se zhošťují úkolu. Udivují mě starostové obcí, dobrovolníci a 
ředitelé vesnických škol, kteří rok co rok na sebe berou břímě organizace sbírky ve 
své obci. Udivují mě pracovníci Charity, kteří se semknou a dřou, aby všechno 
klaplo. Udivuje mě stále laskavější a vřelejší přijímání koledníků vámi občany.  
      A nejvíc mě udivují lidé, kteří po sbírce přijdou na Charitu s penězi v ruce a 
s jemnou výčitkou: „Víte, k nám Tři králové nedorazili…“ Trochu se za to stydím, 
ale pak se dostavuje klid. Vždyť my těm lidem naší koledou asi opravdu přinášíme 
radost.  
      A tak, jak o Vánocích všichni prožíváme zázrak narození  Ježíše, o Třech 
králích v Charitě prožíváme zázrak lidství. Letošní zázrak má svoji číselnou 
hodnotu.  
Je to částka 439 079,00 Kč (o 73 894,50 Kč více než vloni), z toho v Sádku 
21.835 Kč (o 2.468 Kč více než vloni, což je v přepočtu na 1 obyvatele nejvíce ze 
všech obcí ).   
      Že to není žádný zázrak? Ale kdeže! Vždyť média jsou plná hospodářské 
krize… a zázraky lidství se přesto dějí.   
 
                                                                                       Rok plný požehnání a pokoje  

za Oblastní charitu Polička přeje 
Štěpánka Dvořáková 
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Zápis do 1. třídy 
 

 
Ve čtvrtek 12. 2. 2009 proběhl v naší 

škole zápis do první třídy, kterého se účastnilo 
5 dětí. Na úvod si děti poslechly pohádku. 
Další krátký příběh vymyšlený žáky 5. ročníku 
přečetl Vojtíšek Švejda. Byl o mašince, která 
vozila děti do školy. Jednoho dne jí však někdo vagónky vzal… 

Cílem dětí bylo pomoci smutné mašince získat zpět ztracené vagónky. Na 
stanovištích  (zastávkách) na ně čekaly úkoly, při kterých jsme hravou formou 
zjišťovali úroveň řeči, prostorovou orientaci, základní matematické znalosti, 
pohybovou zdatnost, znalost základních informací o sobě a rodině. Za každý 
splněný úkol děti dostaly vagónek, který přidaly k mašince. A tak se nakonec ze 
smutné mašinky stala mašinka veselá se všemi svými vagónky. Na závěr si děti 
zazpívaly a pro vzpomínku na tento slavnostní den si odnesly pamětní list a malý 
dáreček. 

Všem budoucím školáčkům přejeme hodně zdraví a spoustu radostných dnů. 
 
         

       Věra Chválová 
 
 
 

Z Á  P  I  S 
 

DO  MATEŘSKÉ ŠKOLY V SÁDKU 
 

SE KONÁ 
 

23. 3. 2009 - 27. 3. 2009 
 
 

U ZÁPISU OBDRŽÍTE ŽÁDOST O PŘIJETÍ K PŘEDŠKOLNÍMU 
VZDĚLÁVÁNÍ A PŘIHLÁŠKU DO MATEŘSKÉ ŠKOLY 

 
S PŘÍPADNÝMI DOTAZY SE OBRAŤTE NA VEDOUCÍ UČITELKU 

MATEŘSKÉ ŠKOLY  
PANÍ EVU ZDVOŘILOU 
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ZE SLOHOVÝCH PRACÍ NAŠICH ŽÁKŮ 
 
I. CO JSME SE DOZVĚDĚLI VE VÝUKOVÉM PROGRAMU „Lovci 
mamutů, aneb co pan Štorch ještě nevěděl“: 
 
PRAVĚCÍ LIDÉ A INDIÁNI 
 
 Pravěcí lidé byli velice chytří. Vyráběli různé zbraně jako třeba sekeru s 
pazourkovým ostřím. Také měli dřevěné kyje a luky a šípy s pazourkovým hrotem. 
Měli také kopí s dřevěným nebo s pazourkovým hrotem. Oblékali si kožešiny z 
jelenů a jiných zvířat. Také používali dřevěné misky a hrníčky z břízy, ty byly dole 
zality smolou, aby voda neprotekla. 
 Indiáni měli stejné zbraně jako pravěcí lidé, ale jinak se oblékali. Měli 
spodní prádlo v podobě pásku, akorát že byl větší. To se převázalo páskem s 
kapsičkou. Do té kapsy se mohly dát třeba hroty k oštěpům. Měli dvoudílné kalhoty, 
vlastně to byly dvě nohavice, které se zavázaly kolem pásku. Také nosili v létě 
klobouk a v zimě beranici. Také s sebou nosili brašnu, kde měli moc věcí. Pravěcí 
lidé byli stejně chytří jako indiáni, protože to byli lovci a sběrači.  
 Pořad se mi moc líbil a doufám, že pán přijede znovu. 
 
       Víťa Borovský, 5. 
ročník 
 
 
 
 
POVÍDÁNÍ O PRAVĚKU 
 
 Dne 2. 3. 2009 k nám do školy přijel pán a povídal nám o pravěku. Nejprve 
nám říkal o knize Lovci mamutů. Říkal nám, že pravěcí lidé nemohli vykopat jámy 
na mamuty, protože byla od jednoho metru hlína tvrdá. Potom mě oblékal do 
oblečení. Všechno oblečení je vyrobeno z jelena a z krávy. Nejprve jsem si oblékl 
něco jako trenky. Pak jsem si na sebe navlékl kalhoty, svetr, čepici, opasek a 
nějakou zbraň a šperk. Potom jsme si mohli všechno vyzkoušet. 
 Představení se mi líbilo. 
 
       Michal Nykl, 5. 
ročník  
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II. BUDOU Z NÁS BÁSNÍCI? TOTO JSOU NAŠE BÁSNĚ O BŘEZNU: 
 
BŘEZEN     BŘEZEN   
Vít Borovský – 5. ročník     Martin Jandera – 5. ročník 
 
V potocích je mnoho vody,   Voda z koryt stoupá,  
v březnu se smekají schody.   tráva ze sněhu kouká. 
Venku je též mnoho bláta,    Mně se stýská po saních, 
teď nám doma stoná táta.    můžu jezdit na laních. 
 
V březnu slézá sníh,    Až zas bude bláto pryč, 
jeleni se shánějí po laních.    fotbalisté vezmou míč. 
Mně se stýská po saních,    Já jen budu doma snít, 
až za rok zas bude sníh.    jak za okny padá sníh. 
Sjezdovky nejsou v provozu, 
bez sněhu už se nesvezu. 
Sněženka už vyrostla, 
bledule ji přerostla. 
 
Březen je měsíc bláta, 
venku už běhá táta. 
 
 
BŘEZEN     BŘEZEN 
Michal Nykl, Lukáš Borovský    Monika Zárubová,  
5. ročník     Míša Doležalová – 5. Ročník 
 
V březnu se rodí mláďata    Je měsíc březen, 
I naší kočce se narodila koťata.   za kamna si vlezem. 
V březnu padá ještě snížek,   Děti volají: „Pojďte ven, 
medvěd má hebký kožíšek.   půjdeme si sednout na kámen“. 
 
Pupeny pučí,     Půjdeme si hrát 
kráva bučí,     a v noci budem spát. 
ptáci zpívají,     V březnu se příroda probouzí 
děti je malují.     a děti sněženky nachází. 
 
      U stromu se schází cháska, 
      pro ně nejhezčí je sedmikráska. 
      Ta příroda je ale kráska! 
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     Blížící se konec roku 2008 byl ve znamení 
Výroční valné hromady našeho sboru. Tato se 
konala 21.11.2008 v myslivecké klubovně. 
Odpoledne nejdříve proběhlo setkání s našimi 
mladými hasiči, kde jsme s nimi společně 
zhodnotili uplynulý rok. Dá se říci, že i přes 
značné problémy s členskou základnou, bylo 
dosaženo vcelku dobrých výsledků. 
Večer jsme za účasti hostů ze sborů 
dobrovolných hasičů z Telecího a Kamence , 
paní starostky obce a starosty SDH Svitavy 
zasedli k zhodnocení naší činnosti za uplynulý rok. Činnost v průběhu roku byla 
hodnocena pozitivně a je možné říci, že se nám podařilo v průběhu roku úspěšně 
uspořádat všechny akce, které jsme si naplánovali. Do nového roku bude nutné se 
asi více věnovat členské základně mladých hasičů.  
Po oficiální části probíhala volná diskuse a zábava, která se protáhla do pozdních 
nočních hodin, 
      31.12.2008 proběhla v hasičské zbrojnici již tradiční oslava Silvestra, které se 
zúčastnili především naši mladší hasiči a hasičky. 
 
        V lednu letošního roku se delegace našich členů zúčastnila výročních valných 
hromad sborů dobrovolných hasičů v Telecím a Kamenci. 
        Ihned po novém roce jsme začali s přípravou tradičního hasičského plesu, který 
se letos konal v pátek 16. ledna. Opět nám na plese hrála hudba Rytmik Jedlová. 
Účast byla velice dobrá, stejně jako nálada všech účastníků. K úspěšnosti plesu 
určitě přispěla i bohatá tombola, o kterou se opět postarali ve velké míře především 
manželé Peřinovi, za což jim patří velké poděkování. 
       Jako již tradičně týden po plese se konal v hasičské zbrojnici hasičský mariáš. 
Ke stolům tentokrát zasedlo 24 mariášníků. Celá soutěž byla vyrovnaná a 
dramatická do posledního kola. Po několika letech nadvlády hráčů ze sousedního 
Kamence se letos podařilo vybojovat vítězství domácímu hráči a to Janu 
Pospíšilovi. Za ním v pořadí následovali čtyři hráči z Kamence. 
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 V únoru proběhla v Korouhvi výroční valná hromada okrsku Borová za 
účasti delegace našeho sboru. Zde bylo oznámeno, že nám bylo pro letošní rok 
přiděleno pořádání okresního kola mužů a žen v požárním sportu. Tato soutěž 
proběhne na hřišti v neděli 12.července. 
        Celou letošní zimu se naši členové-fandové účastnili hokejových zápasů 
sádeckého hokejového týmu v Městské hokejové lize v Poličce. Společně s dalšími 
sádeckýmí fanoušky zde vytvářeli skutečně výbornou atmosféru. 
        Ledu na sádeckém hřišti letošní zima moc nepřála, přesto opět patří 
poděkování těm, kteří se podíleli na náročné přípravě. 
        V uplynulém období jsme společně oslavili kulatá jubilea třech našich členů, a 
to Jaroslava Nunváře, Josefa Bednáře a Jana Jílka/nejst./.Při této příležitosti jsme 
jim předali dárky. 
 
 
                                                                                                        Výbor SDH 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



 - 14 - 

                      

 
 

Vítěz krajské ligy sezóna 2008/2009 
 

Vítěz národního poháru východočeského regionu sezóna 
2008/2009 

 
Postupující do celostátní ligy sálové kopané-futsal sezóna 

2009/2010 
 

Vítěz turnaje Novabrik Cup 2009 
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 Nejlepší sezóna v historii klubu. Dá se říci, kde Sádek startoval to vyhrál. 
Odměnou za čtyřměsíční snažení bude pro mladý tým účast v příštím ročníku 
celostátní ligy sálové kopané, což je nejvyšší soutěž České republiky v tomto 
sportu. S tím bude i spojena velká medializace týmu i obce v tisku a na internetové 
stanici televize Nova, kde budou vysílány zápasy ligy www.videospot.cz. Za 
pomoci obce tým také vypracoval internetové stránky www.obecsadek.cz/fssadek, 
kde najdou fanoušci vše o klubu od založení až po současnost. Více o sálové kopané 
také na www.salovyfotbal-futsal.com. 
 

 
 

Krajská Liga 2008/2009 
 

Tabulka pořadí 
poř.  název družstva  zápasy  výhra  remíza  prohra  skóre   body  
1. FS SÁDEK  20 16 2 2 67:25  50 
2. VPS Novabrik Polička B  20 15 1 4 89:31  46 

3. POBŘEŽÍ SLONOVINY 
Lanškroun  19 13 2 4 62:28  41 

4. BOMBY K TYČI Vamberk  20 13 2 5 87:56  41 

5. VPS NOVABRIK Polička 
"C"  19 10 3 6 54:37  33 

6. TISAKO Tisová  20 10 1 9 56:50  31 

7. FC NAŠROT VYSOKÉ 
MÝTO  19 7 7 5 60:59  28 

8. ONTÁRIO Týniště n/Orlicí  20 7 3 10 56:53  24 
9. FC DAKAM Pardubice  19 7 1 11 47:64  22 
10. SK Vraclav  19 6 1 12 42:62  19 
11. Sokol TYGŘI Sedliště  19 4 2 13 40:72  14 
12. BOKAKE Vysoké Mýto  19 2 3 14 39:110  9 

 



 - 16 - 

 
 
 

Kvalifikace o celostátní ligu 2008/2009 
 

 
 O největší úspěch klubu a jména obce Sádek bojoval ve sportovní hale 
v Heřmanově Městci dne 8.3. 2009. Soupeři týmu byly 11. tým celostátní ligy Adria 
Nový Bor a CF Radobíl Litoměřice vítěz Teplického regionu. 
 
 Los přisoudil Sádku jako prvního soupeře Nový Bor, poté se utkal Bor 
s Litoměřicemi a nakonec Sádek s Litoměřicemi. 
 
 
 
FS Sádek    3 – 1   Adria Nový Bor 
Branky: Jílek, Petr, Mužík    
 
 
 V zápase s ligovým týmem Sádek ukázal, že by se v této soutěži neměl 
ztratit. V první půli to byl vyrovnaný zápas s minimem šancí dvě gólové šance však 
soupeř Sádku povolil a ten je bezezbytku zužitkoval góly Mužíka a Jílka  V druhé 
půli se již obraz hry změnil soupeř převzal iniciativu a herně Sádek přehrával. Po 
zbytečném faulu Lálíka na hranici vápna z perfektně zahraného trestného signálu 
snížil na 1:2 z jeho pohledu a svoji aktivitu dále stupňoval  Obrana Sádku však tlak 
přežila i za velké podpory Švandy v brance, který soupeři minimálně dvě vyložené 
šance chytil. V úplném závěru kdy už hrál Bor vabank Sádek z brejku upravil 
konečný stav na 3:1 pro Sádek. Klid na kopačkách Sádku mohl být již delší dobu 
jen kdyby využil dvě stoprocentní brejkové příležitosti body však byly doma a vše 
zapomenuto. 
 
 
Adria Nový Bor  1 – 8   CF Litoměřice 
 
 Už od začátku bylo jasné, že Sádek si vítězstvím nad Borem zajistil postup 
do ligy. Litoměřice Bor doslova zválcovali a zápas se Sádkem měl být již jen o čest.   
 
 
FS Sádek   0 – 5   CF Litoměřice 
 
 Sádek k tomuto zápasu přistoupil až moc laxně a soupeř mu uštědřil lekci 
před výbornými fanoušky. První půle byla doslova katastrofa.  V druhé se Sádek 
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začal snažit až příliš pozdě a z bídy se mu už nepodařilo zvednout. Na velkém 
úspěchu se však již nic nezměnilo. Jen kvůli výborným fanouškům je to velká škoda 
to takhle odfláknout. Má to ale i jedno velké pozitivum do další sezóny a to, že 
v lize se každá laxnost vymstí. Je třeba se  z této blamáže poučit. 
 
  
 Hráči a ostatní členové týmu by chtěli poděkovat výborným fanouškům za 
nebývalou podporu a skvělou atmosféru, kterou svými hlasivkami Sádku připravili. 
Tým bude doufat, že tato podpora bude i na domácích turnajích týmu v lize. Určitě 
bude strašně moc potřeba. Kvalita proti nejlepším týmům soutěže nám bude chybět 
a bude třeba ji nahradit velkou obětavosti, bojovností a nadšením. K čemuž fanoušci 
tým jistě vyburcují.  
 
 Je třeba si uvědomit, že tento tým, kde hrají tři hráči oblastního přeboru, tři 
hráči I. B třídy, čtyři nehrají nikde velký fotbal a brankáři jsou jen také halový 
specialisti je to obrovský úspěch dostat se do této společnosti, kde elitu tvoří hráči 
druhé a třetí ligy velkého fotbalu. Jak výkonností tak věkem do této společnosti 
zdánlivě nepatříme, ale výkony týmu předčily všechna očekávání a pro většinu 
hráčů to je vrchol fotbalové ( sportovní ) kariéry. Protože nejvyšší domácí soutěž, ať 
je to v jakémkoliv sportu a jeho rozšířenosti v ČR je obrovský úspěch. A také pro 
některé mladé hráče je zde velká šance prosadit se do reprezentačních výběrů ČR a 
to je obrovské lákadlo. 
 
 Závěrem by chtěli funkcionáři klubu ještě jednou poděkovat skvělým 
fanouškům z kvalifikace. Sponzorům, kteří umožnili tento úspěch. A v neposlední 
řadě představitelům obce. Doufáme, že v lize nezklameme a uděláme pro to vše co 
bude v našich silách. 
      Za FS Sádek 
                                                                                     Češka Radek 
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V minulém vydání zpravodaje jsme končili 
zprávami o posledních zápasech základní části 
MHL. Ještě dvě kola před jejím koncem jsme sahali 
po postupu do play-off a čekali jsme na výsledky ostatních utkání. Nyklovice však 
neponechaly nic náhodě a vybojovaly osmou postupovou příčku. Tím se pro nás 
dveře do vyřazovacích soubojů zavřely. Je nutné zmínit, že naší osudovou chybou 
byla prohra právě s Nyklovicemi na začátku sezóny, což nás stálo zmiňovaný 
postup. V základní části jsme se umístili na 9. místě, tím pro nás však sezóna 
neskončila a začali jsme hrát zápasy o umístění (9.-13. místo). Naším cílem bylo 
udržet 9. příčku v celkové tabulce, což se nám podařilo. Všechny tyto zápasy jsme 
vyhráli.  
 Budu se sice opakovat, ale opět zde musím vyzdvihnout naše fanoušky, 
kteří jezdili na veškeré naše zápasy a vždy vytvořili skvělou kulisu, což je pro tým 
velikou výhodou a všichni si toho velmi ceníme. Jste prostě SUPER!  
 Nesmíme také zapomenout na první ročník turnaje v „minihokeji“, který se 
konal v měsíci lednu na místním ledovém „plácku“. Turnaj se opravdu povedl, vše 
probíhalo v přátelském duchu, počasí nám přálo, organizace turnaje i obsluha v 
„plechovce“ byla výborná. Velký dík patří organizátorům v čele s Radkem Kolářem 
a doufáme, že se dočkáme i dalších ročníků.  

Nyní už je jaro, led roztál a hokejová sezóna skončila. Všichni se začínáme 
těšit na tu další a doufáme, že příští rok nás postup do vyřazovacích bojů nemine.
  
 Máme pro Vás jedno malé překvapení. V posledních dnech jsme na adrese: 
www.obecsadek.cz/sksadek vytvořili webové stránky. Velkou měrou se o to 
zasloužil Tomáš Jílek, který na jejich vzhledu stále pracuje a rovněž správce webu 
pan Ladislav Borovský. Na těchto stránkách se dozvíte zajímavosti o našem klubu a 
výsledky MHL.   
 Na závěr bychom chtěli poděkovat všem našim sponzorům, kteří velmi 
ochotně přispěli našemu sportovnímu klubu a bez nichž bychom MHL neměli 
možnost hrát. Dále bychom rádi srdečně pozvali všechny naše věrné fanoušky na 
zakončení hokejové sezóny v Sádku, které se bude konat dne 17.4.2009  v 18.00 h v 
místním hostinci u „Netuků“. 
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Sportu ZDAR a hokeji zvlášť!!!       
 SK Sádek 
 
Konečné pořadí MHL 08/09:                            Pořadí našich střelců       Branky 
1. BETLÉM                          1. Haupt  Petr           7 
2. Pomezí    2.-3. Mešťan Vojtěch  6 
3. Jimramov    Pospíšil Aleš        
4. Trpín    4.-5. Brůžek Jan  5 
5. Nyklovice    Nykl Jiří              
6. CH+B/STREFA   6. Jílek Tomáš       4 
7. Stašov    7.-8. Hejtmánek  Pavel        3 
8. THT/Kometa    Mifka Zdeněk                
9. Sádek    9.-10. Strnad Jan   2 
10. Jedlová     Tlustoš Vladislav 
11. Veselí    11.-16. Bednář Radek       1 
12. Pustá Rybná    Dvořák Martin      
13. Sedliště-Telecí    Filipi Miroslav            
                                                                             Findejs Josef    

Nunvář Miroslav       
      Nunvář Zdeněk       
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Uplynula zima, pro zvěř celkem příhodná. Většinu 

zimních měsíců bylo nachumeleno, jedno období mrzlo až 
praštělo, a přitom sněhu nebylo přespříliš, ale tak akorát, jak 
se sluší a patří. Pravda, seno z krmelců ubývalo pomalu, zato 
jadrného krmiva jsme zkrmili dost.  V termínech určených 
OMS Svitavy jsme podali srnčí zvěři v jadrném krmivu léčiva 
proti parazitům a zvěř je bez nejmenších problémů vzala. Také uhynulých kusů bylo 
málo, většinou v okolí polí s řepkou. 

 Během zimy příležitostí k lovu moc není, vlastně jen predátoři a 
mladá zvěř černá. Co se lišek týče, uspořádali jsme na ně hon v lednu a to s velmi 
dobrým výsledkem. Hon v únoru nám bohužel překazilo ošklivé počasí. 

 Již od začátku března se potkáváme s posly jara. Přilétají skřivani, 
špačci, holubi, je možno vidět táhnoucí husy, bažantům začal tok. Také se objevují 
první mláďata zajíců či selata. Dravci vesele krouží po obloze své svatební lety a 
kachny březňačky začaly snášet vejce na hnízda. Zde apeluji na rybáře – pozor na 
hnízda kachen u potoka!!! Kachna snáší v březnu i v dubnu a sedí na vejcích skoro 
měsíc!!! 

 Březnem začíná nový myslivecký rok a ten uplynulý je třeba 
zrekapitulovat. To číníme vždy na začátku března výroční schůzí s občerstvením. 
Pozvání na schůzi přijala také starostka obce Sádek, paní Sládková, a jednatel HS 
Sádek, pan Borovský.  

 Členové MS Sádek se také ujali úkolu pohoštění valné hromady 
HS Sádek, konané u příležitosti volby nového Starosty HS Sádek dne 14.3.2009, a 
věřím, že se tohoto úkolu zhostili se ctí. Novým starostou HS Sádek byl jednohlasně 
zvolen pan Petr Jílek. 

 Astronomické jaro začíná v březnu, avšak to viditelné jaro je 
poznat až v dubnu. Jívy sice již odkvetly, další druhy rostlin však teprve čekají na 
svůj čas, čeká nás nejkrásnější období celého roku. Kromě svěží zeleně a krásných 
květů však v přírodě budou od května až do července mláďata zvěře srnčí, roztomilá 
a bez matky bezmocná srnčata. Prosím všechny čtenáře o maximální možný klid v 
honitbě, protože rušená  - tím pádem stresovaná – zvěř opouští svá mláďata a ta bez 
péče hynou!! Avšak pozor! Najdete-li samotné srnče v trávě, neznamená to nutně, 
že je opuštěné! Jeho matka je někde poblíž, aby ho svým pachem neprozradila 
predátorům – mladé srnče totiž nemá žádný pach. Nedotýkejte se ho! Lidský pach 
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srnu spolehlivě odradí od jakékoliv péče o srnče, jehož se člověk dotkne.  Odměnou 
nám všem pak bude krásná podívaná na srnčí zvěř v přírodě.    

    Myslivecké sdružení Sádek 
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